信息系统学报

(第10辑)

目 录

主编的话	VII
ERP 实施中关键用户的角色转变及其影响因素研究/王滢,潘绵臻,陆璐,毛基业	1
企业战略与知识管理战略动态演化路径案例研究/董小英,张娜,余艳	14
基于供应链信息系统的质量改进策略研究/程兆麟,肖静华,谢康	23
基于关系观的电子供应链 IT 价值形成研究/朱镇,赵晶,王菁	32
基于流量来源的网站黏性和购买转化率研究/李彤,叶强,李一军	46
认知负荷视角下不同复杂度购物网站的眼动研究/王求真,曹仔科,马庆国	54
只逛不买的电子商务用户分析——以淘宝网为例/徐赟,张盼,丁婕	64
中文网络评论的情感特征项选择研究/王洪伟,郑丽娟,刘仲英,霍佳震	76
基于社会网络的病毒营销传播效率预测/余力,杨小平,陈明远	87
手机银行用户满意度与忠诚度研究/林家宝,鲁耀斌,徐勇	97
学术动态	.08
院校介绍	10

China Journal of Information Systems

CONTENTS

EDITORS' NOTES	VII
ARTICLES	
Role Changes of Key Users and Their Influencing Factors in ERP Implementation	
/WANG Ying, PAN Mianzhen, LU Lu, MAO Jiye	13
A Coevolutionary Perspective on Dynamic Alignment between Knowledge Management	
Strategy and Competitive Strategy/DONG Xiaoying ,ZHANG Na ,YU Yan	22
Research on Product Quality Improvement Strategy Based on Supply Chain Information	
System/CHENG Zhaolin, XIAO Jinghua, XIE Kang	31
IT Business Value Creation in E-Supply Chain: An Empirical Study from Relational	
View/ZHU Zhen, ZHAO Jing, WANG Jing	45
An Investigation Regarding Stickiness & Purchase Conversion from the Perspective	
of Traffic Source/LI Tong, YE Qiang, LI Yijun	53
An Eye-tracking Study on Online Shopping Websites with Different Complexity from	
a Cognitive Load Perspective/WANG Qiuzhen, CAO Zike, MA Qingguo	63
Analysis of "Browsing but Non-shopping" E-commerce Users—An Empirical Research	
based on Taobao. com/XU Yun, ZHANG Pan, DING Jie	75
Sentiment Feature Selection from Chinese Online Reviews/WANG Hongwei, ZHENG	
Lijuan, LIU Zhong ying, HUO Jiazhen	85
Prediction on Propagation Efficiency of Viral Marketing Based on Social Network	
/YU Li ,YANG Xiaoping ,CHEN Mingyuan	96
An Empirical Study on Customer Satisfaction and Loyalty of Mobile Banking	
/LIN Jiabao ,LU Yaobin ,XU yong	106
EVENTS	100
EVENTS	108
SCHOOL INTRODUCTION	110